
                          INTERVJU 

Marta Otročak koja je odlična gimnastičarka i koja danas nastupa na božićnom 

koncertu odgovorila je na naša pitanja. 

Paolo: Kako je to biti gimnastičarka? 

Marta: Zabavno, lijepo... mislim... lijepo mi je. 

Paolo: Voliš li putovati? 

Marta: Da, vidim puno toga, puno novih stvari. 

Paolo: Koji su ti najljepši gradovi koje si posjetila? 

Marta: Gent, Budimpešta... da nabrajam dalje? 

Paolo: Jesi li nervozna zbog današnjeg nastupa? 

Marta: Da, i inače imam tremu. 

                                                           INTERVJU 

Gabrijelu Lukendi smo prije nastupa na koncertu danas postavili par pitanja, evo i 

odgovora. 

Paolo: Što ćeš svirati danas na priredbi? 

Gabrijel: Svirat ću tango od Francisa Kkeynjansa.0 

Paolo: Imaš li tremu? 

Gabrijel: Ne, naravno. 

Paolo: Jesi li još prije ovako svirao? 

Gabrijel: Da, sto puta. 

Paolo: Zašto tako kasniš? 

Gabrijel: Bio sam u glazbenoj školi. 

                                                       INTERVJU 

Na kraju priredbe vodili smo razgovor s bivšom učiteljicom u Osnovnoj školi 

Ljubljanica Mirom Jurić. Dala je jedan kratak, ali zanimljiv intervju. 

Paolo: Nedostaje li Vam škola? 

Mira: Da, nedostaje mi. 

Paolo: Vesele li Vas ovakvi koncerti? 

Mira: Da, vesele me zato što se učenici i profesori trude da bude što bolje. A imam i 

priliku vidjeti svoje bivše učenike. 

Paolo: Što radite u slobodno vrijeme? 



Mira: Šećem se Jarunom, čitam, idem na kazališne predstave... 

 

Intervju vodio: Paolo Vengust, 6. a  

                            „Mladi novinari“ 

 


